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Voorwoord 
 

Geachte ismi, 

Hierbij presenteren wij, het XVIe bestuur der studievereniging ismus, met gepaste trots ons 

beleidsplan voor het academisch jaar 2016-2017.  

Afgelopen jaren hebben voorgaande besturen zich enorm ingezet voor ismus en hebben zij 

een mooie, gezonde vereniging opgebouwd. Aan ons is nu de taak om als XVIe bestuur de 

lijn van afgelopen besturen door te zetten en voort te bouwen op het fundament dat er nu 

ligt. 

Onze vereniging bestaat dit jaar vijftien jaar en wij als XVIe bestuur hebben de eer om aan 

het roer van ismus te staan tijdens dit bijzondere jaar. Dit jaar zal het IIIe lustrum van 

ismus plaatsvinden met als thema ‘ismus kiest’. Ook is het collegejaar 2016-2017 een 

interessant jaar op politiek gebied. Zo zijn er in november de verkiezingen in Amerika en 

zal in maart het verkiezingsgeweld in ons eigen land losbarsten.  

Met dit beleidsplan willen wij graag onze plannen voor aankomend jaar verhelderen. We 

zullen eerst onze visie uiteenzetten, daarna volgen het leden-, promotie-, sponsoring- en 

activiteitenbeleid. Ook zullen we samenwerkingsverbanden waar onze vereniging lid van is, 

behandelen. Verder lichten we nog kort enkele zaken toe om vervolgens af te sluiten met 

het nawoord. 

Wij hebben enorm veel zin in aankomend jaar met de politicologische achtbaan en het 

lustrum voor de boeg. Samen met jullie, onze leden, hopen we er een onvergetelijk jaar 

van te maken! 

Met vriendelijke groet, 

Ruud Walvius  Voorzitter 

Tomas Jochoms Secretaris 

Ruben Meijerink Penningmeester 

Nanne van Mil  Commissaris Interne Betrekkingen 

Luuk Scholman Commissaris Externe Betrekkingen 
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Visie van het bestuur  
 

Dit jaar zal ismus 15 lentes jong worden. Dit jubileumjaar zal gevierd worden middels het 

IIIe lustrum. Een onmiskenbaar ingrediënt waarmee we aankomend collegejaar tot een 

onvergetelijk jaar zullen maken. Het beleid van ons is een begin, maar de uitvoering gaat 

verder bij de leden. Zonder leden is er immers geen vereniging. Door middel van een 

enthousiaste houding vanuit ons, in combinatie met een goede mix van leuke en 

interessante activiteiten, zullen we proberen eerstejaars actief bij onze vereniging te 

krijgen. Het streven is dat iedereen, actief lid of niet, zich welkom bij ismus voelt.  

Professionaliseren zal de rode draad worden dit jaar. Er is de afgelopen jaren door 

voorgaande besturen veel werk verzet, wat resulteert in een gezonde vereniging. Nu zien 

wij het als onze taak om dit voor te zetten en uit te breiden. Belangrijke speerpunten 

hierbij zullen een verbeterde website, een membercard, samenwerking met externe 

contacten en een nieuw logo zijn.  

De professionalisering zal ook worden doorgevoerd in het commissiebeleid. Het huidige 

systeem van commissies zal aangepast worden door nieuwe commissies als het 

kennismakingsweekendcommissie in te stellen en een deel van de huidige commissies aan 

te passen. Een voorbeeld hiervan is het opsplitsen van de sport-, spel- filmcommissie. 

Bijna alles gaat tegenwoordig via het internet. Ons doel is op de verschillende platformen 

een professionele houding aan te nemen. Wij willen graag de site vernieuwen zodat er een 

strakke, professionele site klaarstaat voor mensen die ismus zoeken. Niet alleen op de 

website, maar ook op verschillende social media als Instagram, Snapchat, Facebook, 

Twitter en LinkedIn willen wij actief zijn. 

Wat betreft de membercard is er voor onze vereniging nog veel winst te behalen. Menig 

vereniging heeft een dusdanige kaart waarmee leden korting kunnen krijgen bij 

verschillende (horeca)gelegenheden. Wij zijn van mening dat een membercard bij zal 

dragen aan zowel de professionalisering van ismus, als de binding van de leden.   

Het samenwerken met externe contacten is enorm belangrijk en staat daarom ook groot in 

onze agenda. Bij ismus zijn er sprake van zowel nationale, als internationale 

samenwerkingsverbanden. Een goede samenwerking tussen ismus en deze 

samenwerkingsverbanden is van grote waarde voor onze leden. Op nationaal niveau heeft 

ismus contacten met het Platform voor Politicologen (PvP), het SamenwerkingsOverleg 

Faculteitsverenigingen (SOFv), de Samenwerkende Verenigingen der Managementfaculteit  

(SVM) en de Nederlandse Kring voor Wetenschap der Politiek (NKWP).   

Door goed contact met deze organisaties zullen de activiteiten die georganiseerd worden 

goed verlopen. Bij de SVM kun je denken aan M-feesten, maar ook sportdagen en andere 

activiteiten. Het PvP heeft zich de laatste jaren gefocust op het PiP-congres. Er zijn 

plannen om het congres uit te breiden en extra activiteiten aan toe te voegen. 

Internationaal gezien maakt ismus als vereniging deel uit van het International Association 

for Political Science Students (IAPSS).   

Afgelopen jaren is getracht het IAPSS meer bekendheid te geven onder de leden, hier 
zullen we mee doorgaan. Er is contact geweest met bestuursleden van IAPSS om de 
mogelijkheden voor ismus door te nemen.   
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Ledenbeleid 
 

Leden zijn de fundering van een vereniging. Zonder leden kan ismus niet bestaan. 

Afgelopen introductie is in onze ogen succesvol verlopen, de eerstejaars nemen dan ook 

rijkelijk plaats in de commissies. Mede door de nieuwe aanwas van deze eerstejaars zijn 

we als vereniging dit jaar ook weer gegroeid. Hoewel de eerstejaars nog niet altijd in de 

pauze op de kamer komen, zijn ze er zeker te vinden tussen de colleges door. Tijdens de 

introductie lag de focus natuurlijk met name op de eerstejaars. Echter, gedurende het jaar 

zal de focus ook komen te liggen op tweede-, derde- en ouderejaars. We zullen de 

schakelstudenten en de masterstudenten zeker niet vergeten, ook hier willen wij dit jaar 

specifieke activiteiten voor organiseren. Dit zullen misschien niet de leden zijn die zeer 

frequent op de kamer komen, maar wel leden die zich ook welkom moeten voelen en een 

belangrijk onderdeel kunnen vormen van ismus. Natuurlijk willen we ook niet-actieve 

leden zoveel mogelijk betrekken bij de vereniging door middel van bijvoorbeeld 

collegepraatjes of persoonlijke aanspraak. Alle leden zullen op de hoogte gehouden 

worden over alle activiteiten van de vereniging door middel van de ismail, facebook en 

andere social media.   

Eerstejaars   

Eerstejaars zijn de leden die de vereniging de komende jaren zullen moeten dragen en zijn 

daarom vitaal voor ismus. Zij zullen ervaring met ismus op kunnen doen door deel te 

nemen aan activiteiten, of commissiewerk te verrichten. Afgelopen jaar is gebleken dat de 

groep eerstejaars een hechte groep kan zijn, die vaak deel hebben genomen aan 

commissies en activiteiten. Op het moment dat wij een gevoel kunnen creëren bij de 

eerstejaars dat zij welkom zijn en er toe doen, zullen zij ook de komende jaren actief 

blijven bij ismus. Door middel van de goede verdeling eerstejaars/ouderejaars kunnen zij 

ook veel ervaring opdoen en de vereniging  beter leren kennen.   

Tweedejaars  

De tweedejaars zijn in beginsel belangrijk om ervaring van afgelopen jaar mee te nemen in 

commissiewerk. Doordat deze groep een heel stuk ervaring meeneemt, is deze groep ook 

een belangrijk onderdeel van de commissies. Er zijn veel tweedejaars die dit jaar actief 

zijn geworden bij ismus. Dit is bijvoorbeeld te zien door de aanwezigheid op de kamer en 

de inschrijvingen voor commissies. Doordat een groot deel van het bestuur ook in zijn of 

haar tweede jaar zit, zal contact met deze groep makkelijk verlopen.   

Derdejaars  

De derdejaars is een groep die het eerste semester vaak bijna tot geen colleges 

politicologie hebben. Velen maken hier gebruik van door een semester in het buitenland te 

studeren. Om ze toch nog bij de vereniging te betrekken worden ze op de hoogte 

gehouden van alle activiteiten door middel van de ismail en social media. Ze kunnen zelfs 

actief worden in een commissie door zich bijvoorbeeld op te geven voor de 

kennismakingsweekendcommissie, deze start namelijk pas in het tweede semester.   
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Schakeljaars  

Schakelstudenten zijn studenten die, na het afronden van een HBO studie of een 

universitaire bachelor van een andere studie, deelnemen aan een pre-master politicologie. 

Het gaat hier om een relatief kleine groep studenten. Enkelen van deze studenten zijn de 

afgelopen jaren actief geweest door op activiteiten te komen. Wij willen deze groep 

actieve leden vergroten door een pre-master- én masteractiviteit te organiseren. Door de 

NSM Welcome Day hebben we gemerkt dat veel studenten in deze groep geïnteresseerd 

zijn in een dusdanige activiteit.   

Masterstudenten  

Masterstudenten zijn bezig met het afronden van hun studie en hebben het daardoor vaak 

druk. Er is een grote groep masterstudenten die in hun bachelor-periode actief geweest 

zijn bij ismus en tijdens hun master slechts tijd hebben voor een kleine commissie of zelfs 

helemaal geen tijd meer hebben. We willen deze groep toch bereiken door een 

eerdergenoemde pre-master- en masteractiviteit. Ook zullen we masterstudenten actief 

blijven benaderen en uitnodigen voor activiteiten van ismus.  
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Promotiebeleid 
 

Promotie is van groot belang voor ismus. Door goed promotiebeleid te voeren kunnen we 

zorgen voor grotere opkomst op activiteiten.   

Persoonlijk contact  

Een van de makkelijkste manieren om activiteiten te promoten en leden actief te houden 

binnen de vereniging is door persoonlijk contact. Wij willen het persoonlijk contact met 

leden goed onderhouden door veel op de kamer aanwezig te zijn. Ook vinden wij het 

belangrijk dat leden ons makkelijk kunnen aanspreken en dat we dus toegankelijk zijn voor 

zowel eerste- als ouderejaars.   

Sociale Media  

Sociale media, en dan met name facebook, is van groot belang voor onze activiteiten. Via 

sociale media kunnen wij leden gemakkelijk bereiken omdat bijna iedereen hiervan 

intensief gebruik maakt. Via facebook kunnen wij activiteiten aankondigen door middel 

van evenementen en leden informeren over de details van deze activiteiten. Ook zullen er 

ongeveer dagelijkse updates over het reilen en zeilen van de vereniging op facebook 

worden geplaatst, zodat zowel leden als niet-leden op de hoogte blijven van wat ismus 

doet. Ook is er op facebook een groep voor de nieuwe eerstejaars aangemaakt, Los 

Políticos Hermanos, waarin eerstejaars hun vragen en opmerkingen aan elkaar en 

ouderejaars kwijt kunnen. Verder heeft ismus ook een twitter profiel waar af en toe 

tweets op worden geplaatst over vooral formele activiteiten. Verder zou twitter een 

medium kunnen zijn waarmee sprekers aangeschreven kunnen worden. Daarnaast is er 

vorig jaar een Snapchat-account aangemaakt, die wij dit jaar intensiever willen gaan 

gebruiken. Veel leden maken tegenwoordig gebruik van Snapchat en door het informele en 

besloten karakter van de dienst is het een mooie manier om aan leden een andere kant van 

ismus te laten.  Als laatste maakt ismus ook gebruik van LinkedIn en is er terrein te winnen 

op Instagram. De secretaris wil dit jaar de mogelijkheden bekijken om hier meer mee te 

doen, om de professionele uitstraling van de vereniging te verbeteren.   

ismail  

De ismail is de maandelijkse nieuwsbrief voor leden van ismus. Wij willen doorgaan met 

het versturen van de maandelijkse ismail om leden nog een extra update te geven van wat 

er de afgelopen maand met ismus is gebeurd en wat er nog op de planning staat. Hierdoor 

krijgen ook minder actieve leden een goed beeld van waar ismus mee bezig is. De huidige 

lay-out van de ismail dient zijn doel, maar het kan een nieuw jasje krijgen. De secretaris 

gaat hier voor zorgen. 

Posters  

De Unit-P zal dit jaar weer verantwoordelijk zijn voor het maken van posters die de 

activiteiten van ismus aankondigen. Deze zullen op de ismuskamer komen te hangen en 

zullen ook dienen als omslagfoto voor de facebook evenementen. Wij zullen trachten om 

de informatie voor evenementen tijdig door te geven aan de Unit-P zodat de promotie voor 

activiteiten op tijd kan beginnen.   

 

 

Heraut  
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De heraut is het lijfblad van de vereniging en zal dit jaar ook weer 5 keer uitkomen. De 

verhouding tussen het bestuur en de hoofdredactie van de heraut is, net als afgelopen jaar 

goed te noemen. Aan de afspraken wat betreft oplage en aantal pagina’s is niks veranderd. 

De heraut wil, net als vorig jaar, de focus niet alleen op de papier editie leggen maar ook 

op digitalisering. Dit houdt in dat er ook artikelen zullen verschijnen die alleen digitaal 

beschikbaar zijn op de website van de heraut en op facebook.   

Collegepraatje  

Collegepraatjes zijn een makkelijke manier om veel ismi in een keer te bereiken, in 

colleges zit namelijk over het algemeen een groot deel van de doelgroep van ismus bijeen. 

Hierdoor zijn collegepraatjes een goed middel om ook niet of minder actieve leden op de 

hoogte houden van de activiteiten van ismus, omdat ze ook voor hen interessant zouden 

kunnen zijn. Onze ambitie is om ten minste maandelijks een collegepraatje te houden bij 

de verschillende jaarlagen, om zo veel mogelijk mensen te bereiken.   

Logo  

Als bestuur willen wij de mogelijkheid om een nieuw logo te introduceren, overwegen. 

Hiervoor kijken wij vooral naar draagvlak onder de leden op de algemene leden 

vergadering, maar zien wij ook graag eigen inbreng vanuit de leden. Ondanks dat wij ons 

ervan bewust zijn dat dit niet een enorm populair standpunt is, willen wij deze wel graag 

uitten. De tijden veranderen, ismus moet mee veranderen. In het kader van 

professionaliseren van de vereniging is het ook tijd voor een nieuw, strak en professioneel 

logo. Dit straalt meer het imago uit dat wij willen uitstralen naar de rest van Nederland. 

Het oude logo is natuurlijk tekenend voor de periode waarin ismus is opgericht. Echter, 

verandering is niet altijd slecht.   
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Sponsorbeleid 
 

Het sponsorbestand van ismus is vorig jaar nagenoeg gelijk gebleven. Het nieuwe bestuur 

en in het bijzonder de commissaris externe betrekkingen heeft de ambitie om dit bestand 

uit te breiden. Dit gaat door middel van het zoeken naar nieuwe sponsoren die dichtbij de 

studie politicologie staan, maar ook door verder te kijken naar sponsoren die niet studie-

gerelateerd zijn.   

De commissaris externe betrekkingen wordt dit jaar bijgestaan door de 

acquisitiecommissie, voorheen de sponsorcommissie/fondsenwerving commissie. Hiervoor 

zijn dit jaar een aantal aanmeldingen geweest. Samen met deze commissie hoopt de 

commissaris externe betrekkingen nieuwe sponsoren te bereiken waar ismus nog niet mee 

verbonden is. We gaan er van uit dat we door de samenwerking met de commissie het veld 

deskundig kunnen uitkammen op zoek naar interessante sponsoren.  

Tot slot is de prijs van het donateurschap van ismus sinds de laatste algemene 

ledenvergadering verlaagd van €15 naar €10. ismus moet daarnaast zijn ledenbestand 

professionaliseren en updaten vanwege controles die worden uitgevoerd. Dit houdt in dat 

niet politicologie-studenten geen lid meer mogen zijn van ismus, waar dit nu nog wel het 

geval is (er moet gestudeerd worden aan de Radboud Universiteit. Met het verlagen van de 

prijzen voor het donateurschap en de strengere controle op lidmaatschap hoopt het 

bestuur meer donateurs te werven voor onze vereniging (hoe?) 

Stamkroeg  

Ook heeft ismus sinds het begin van dit collegejaar een nieuwe stamkroeg, te weten café 

Camelot. Het besluit om de vorige stamkroeg Stadscafé TouT te verlaten is mede gekomen 

door het aflopen van het contract met TouT, alsmede door de uitdaging die wij als bestuur 

zien in het zoeken van een gepaste nieuwe stamkroeg voor de leden.  

In deze zoektocht zijn wij bij café Camelot uitgekomen, wat centraal gelegen is op de 

Grote Markt in Nijmegen. Camelot is een gezellig borrelcafé waar ismus in onze ogen goed 

bij past.  

Financieel is het sponsorbedrag er op achteruit gegaan. Ter vergelijking: bij Stadscafé 

TouT kreeg ismus 400 euro aan sponsorgeld over een jaar. Dit bedrag was opgebouwd uit 

verschillende advertenties op o.a. onze website en bepaalde verplichtingen die ismus 

tegenover TouT had. Café Camelot betaalt ismus 150 euro per jaar en krijgt daarvoor een 

advertentie op de website van ismus. Camelot hanteert verder speciale drankprijzen voor 

ismi, verzorgt hapjes tijdens borrels en geeft aan ons te willen ondersteunen bij bepaalde 

activiteiten zoals bijvoorbeeld een lunch. Ook kunnen we in het café vrijblijvend gebruik 

maken van beamer en microfoon, wat wij ook een erg belangrijke voorwaarde vonden voor 

een café. Verder heeft ismus geen verplichtingen aan Camelot en zijn wij vrij om ook bij 

andere cafés/uitgaansgelegenheden activiteiten te organiseren. Om het gebrek aan 

sponsorgeld te compenseren gaat de commissaris extern zijn uiterste best doen om via 

andere wegen geld binnen te halen.   
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Membercard  

Dit jaar gaat ismus haar leden een membercard geven. We zijn druk bezig om voor ismi 

bepaalde kortingen en acties te regelen die zij met hun membercard kunnen gebruiken. 

Ter illustratie: bij Café Camelot gelden bepaalde drankkortingen voor ismi. Wanneer ismi 

daar, ook buiten borrels, de membercard laat zien, kunnen ismi korting krijgen. Het doel 

van de membercard is om een gevarieerd aanbod aan kortingen te regelen voor ismi, zodat 

ieder lid zijn membercard nuttig kan gebruiken. We hopen de membercard in het nieuwe 

kalenderjaar te kunnen uitdelen. 

 

Activiteitenbeleid 
 

Afgelopen jaren is gebleken dat commissies een essentiële spil vormen 

voor ismusactiviteiten. Om deze commissies goed te laten functioneren zal er een 

duidelijke jaarplanning worden gemaakt met een grote variatie aan formele- en informele 

activiteiten. Iedere commissie ontvangt hierbij de benodigde richtlijnen voor de rest van 

het jaar. Het is belangrijk dat de commissies voldoende ruimte krijgen om hun ideeën te 

ontplooien en activiteiten naar eigen vermogen in te vullen. Originaliteit en 

ondernemerschap zullen vanaf het begin bij de commissieleden worden aangemoedigd. We 

hopen hierdoor samen met de commissieleden veel nieuwe activiteiten te kunnen 

organiseren zonder dat de succesvolle, traditionele activiteiten verloren gaan.  Hierbij 

wordt er gezocht naar een goede balans tussen vrijheid en sturing.   

Het is van belang dat ieder lid de kans krijgt om zich thuis te voelen bij ismus. Dit willen 

we doen door een breed scala aan activiteiten te organiseren. Dit scala kan zich echter 

maar tot bepaalde grenzen verbreden. Het is daarom van belang om naast de 

verbreding de prioriteit te leggen bij de verdieping van activiteiten. Verdieping is te 

realiseren door de kwaliteit van de activiteiten boven de kwantiteit te plaatsen. 

Activiteiten moeten een toegevoegde waarde hebben naast 

het studieprogramma, waardoor er hopelijk meer ismi aanwezig zullen zijn.  Formele 

activiteiten zullen hierbij de brug vormen tussen theorie en praktijk van de studie. 

Daarnaast zorgen informele activiteiten voor de benodigde ontspanning en plezier. Wij 

willen ons dit jaar meer focussen op beroepsgeoriënteerde- en verdiepende 

activiteiten. Hierbij is een goede samenwerking tussen bestuur, commissies en externe 

partijen een vereiste.  Vandaar dat de commissaris externe betrekkingen dit jaar de 

acquisitie- en carrièredagcommissie zal leiden.    

Bij het samenstellen van de commissies wordt zoveel mogelijk gestreefd naar een goede 

mix van eerstejaars en (ervaren) ouderejaars. Hierdoor kunnen ervaring en nieuwe energie 

elkaar goed aanvullen. Naast dat er duidelijke richtlijnen voor de commissies worden 

geschetst, is het belangrijk dat het contact gedurende het jaar niet verwatert. Iedere 

commissie zal haar eigen WhatsApp- en facebookgroep krijgen om de communicatie soepel 

te laten verlopen. Communicatie is immers de sleutel tot een succesvol functioneren van 

een commissie. Daarnaast zal er voor iedere commissie een algemene Dropbox worden 

opgericht zodat latere commissies hier profijt van hebben. Om de band binnen de 

commissie te versterken ontvangt iedere commissie een ‘Crazy 88 lijst’. Wij denken 

dat deze lijst bij zal dragen aan de onderlinge band tussen commissieleden en dat ze 
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zo meer zullen ondernemen en beter kunnen samenwerken. Tijdens het actieve ledenuitje 

zal er een prijs worden toegekend aan de commissie met de meeste behaalde punten.   

Commissies  
 

Acquisitiecommissie  

De acquisitiecommissie stond voorgaande jaren ook wel bekend als sponsorcommissie of 

fondsenwervingscommissie. Afgelopen jaar is deze commissie helaas niet van de grond 

gekomen. Wij willen deze commissie nieuw leven in blazen en daar hoort een nieuwe 

professionele naam bij. Ten eerste is het hoofddoel van de acquisitiecommissie om nieuwe 

sponsoren te werven voor ismus. In het gedachte houdend dat vorig jaar een 

mooi idee geopperd is over de membercard, willen wij dit jaar de acquisitiecommissie 

inzetten om dit doel te realiseren. In de Dropbox zal deze commissie een lijst bijhouden 

met bedrijven en fondsen die in het verleden benaderd zijn of gesponsord hebben om 

dubbel werk te voorkomen. Daarnaast zullen ze de commissaris externe betrekkingen 

steunen waar dit nodig is. We hopen het onderlinge contact en samenwerking tussen de 

acquisitiecommissie met de andere commissies te verbeteren. Hierdoor kan de 

acquisitiecommissie een bijdrage leveren aan het zoeken van sponsoren voor bijvoorbeeld 

de formele of informele activiteitencommissie.   

Accessoirecommissie  

De accessoirecommissie is vorig jaar vooral op promotiegebied erg actief en origineel 

geweest. Het doel is om deze originaliteit door te zetten en te laten weerspiegelen in 

minimaal twee accessoires: een eenjarige- en een meerjarige accessoire. Deze accessoire 

dient tegelijk een promotiedoel voor de vereniging. 

Almanakcommissie  

De almanak is zeker dit jaar, rekening houdende met het lustrum, onmisbaar. Ons jaarboek 

zal dit jaar het thema ‘ismus kiest’ uitstralen. Om deze reden is ervoor gekozen dat er een 

afgevaardigde van de lustrumcommissie plaats zal nemen in de almanakcommissie. 

Belangrijk is dat in deze almanak een terugblik wordt opgenomen van de afgelopen vijf 

jaar die ismus heeft beleefd. Het is van belang dat de almanakken goed worden gepromoot 

en op tijd af zijn. De commissie zal nauw samenwerken met de commissaris interne 

betrekkingen en de secretaris om de benodigde documenten toe te eigenen.   

Carrièredagcommissie  

Dit jaar zullen we extra aandacht geven aan de carrièredagcommissie om de 

eerdergenoemde beroepsoriënterende activiteiten te kunnen volbrengen. Studenten 

voelen vaak geen verbinding met hun studie en het bedrijfsleven. Daarnaast vinden ze het 

lastig om hun arbeidsperspectief in te schatten. Door middel van de carrièredag willen wij 

de leden hier beter inzicht in geven. Daarnaast geven de sprekers vaak handige tips voor 

het opstellen en verbeteren van het CV. Leden krijgen hierbij de ruimte om persoonlijke 

vragen te stellen. De carrièredagcommissie heeft vaker de tendens gehad om te laat te 

beginnen. Het is daarom van belang vroeg in het jaar contact op te nemen met de 

vakgroep en de faculteit. Hierbij streven we ernaar dat de carrièredag verplicht wordt 

voor de studenten en er geen andere colleges plaats zullen vinden.  
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Het is aan de commissie om een grote diversiteit aan sprekers en workshops te bieden. De 

commissaris externe betrekkingen heeft de makkelijkste toegang met externe partijen. Om 

deze reden is ervoor gekozen dat de carrièredagcommissie dit jaar onder leiding zal staan 

van de commissaris externe betrekkingen. Hij zal er nauw op toezien dat de commissie 

voldoende aandacht krijgt.  

Feestcommissie  

Ieder lid verdient zijn tijd wel een goede borrel. Deze ontspanning biedt de ultieme 

gelegenheid om nieuwe leden te leren kennen of gewoon even bij te komen van alle stress 

die de universiteit met zich meebrengt. De feestcommissie geeft hierbij de invulling aan 

de borrels en feesten die worden georganiseerd door ismus. Daarnaast is er veel ruimte 

voor de commissie om eigen dingen te organiseren, zoals afgelopen jaar een cantus of een 

kroegentocht. Het is hierbij van belang dat de commissie genoeg vrijheid krijgt om haar 

ideeën te ontplooien. Daarnaast zullen we dit jaar de mogelijkheid bekijken om een gala 

te organiseren met andere verenigingen. Echter zal deze samenwerking enkel plaatsvinden 

als de omstandigheden toereikend zijn. Mocht dit niet zo zijn, bijvoorbeeld wanneer er 

niet genoeg kaarten geregeld kunnen worden voor ismi, gaat deze optie niet door.   

Formele activiteitencommissie  

Om meer beroepsgeoriënteerde- en verdiepende activiteiten te realiseren is dit jaar de 

formele activiteitencommissie opgericht. Deze commissie zal excursies naar 

bedrijven/organisaties en lezingen op locatie regelen. Het streefdoel is dat we dit jaar 

minimaal twee excursies naar bedrijven of organisaties in ons jaarplan opnemen. 

Studenten krijgen hierdoor de gelegenheid zich meer te oriënteren op hun 

beroepsperspectief of mogelijk een stage. Door middel van deze commissie hopen we ook 

meer derdejaars-, pre-master- en masterstudenten te trekken voor ismusactiviteiten.  

Informele activiteitencommissie 

Naast de verdiepende formele activiteiten is het natuurlijk van belang dat ismus genoeg 

ontspanning aan haar leden blijft aanbieden. In teken van de professionalisering hebben 

we de sport-, spel- en filmcommissie en de eendaagse excursiecommissie opgesplitst in de 

formele- en de informele activiteitencommissie. Naast dat deze commissies reguliere 

activiteiten, zoals een bierspellen- of filmavond, kan aanbieden kent deze commissie extra 

veel ruimte voor eigen invulling. In de jaarplanning zullen we veel open momenten 

opnemen die de commissie naar eigen zeggen kan invullen.   

Kennismakingsweekendcommissie 

Al langere tijd is er de roep van derdejaars om deel te kunnen nemen aan een 

commissie, ondanks dat ze een half jaar naar het buitenland afreizen of een stage 

voltooien. Echter was er voor deze ismi, op de lustrumcommissie na, helaas geen plaats 

meer om in het tweede half jaar deel te nemen in een commissie. Daarnaast hebben we 

geconstateerd dat met veel creatieve breinen de invulling van het kennismakingsweekend 

origineler en beter kan. Normaal gesproken wordt het kennismakingsweekend 

georganiseerd door de commissaris interne betrekkingen van het kandidaatsbestuur. Om 

deze roep van ouderejaars gehoor te geven en kwaliteit van het weekend te verhogen 

hebben wij dit jaar gekozen voor een kennismakingsweekendcommissie. Deze commissie 

zal in het tweede semester van het jaar gestart worden. Hierdoor krijgen ouderejaars 

alsnog de gelegenheid om deel te nemen in een commissie. Zij kunnen het tweede 
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semester dan direct hun enthousiasme voor dit weekend uitstralen waardoor we de 

opkomst hopen te verhogen.   

Lezing- en debatcommissie 

Een essentiële factor voor verdiepende activiteiten is de lezing- en debatcommissie. Deze 

commissie kende afgelopen jaar enkele problemen met het op tijd werven van lezingen. 

Omdat deze commissie belangrijk is voor ismus, is ervoor gekozen dat deze commissie dit 

jaar acht commissieleden bezit. Direct en nauwe samenwerking tussen de commissaris 

interne betrekkingen en de commissie is hierbij van groot belang. We hopen dit jaar 

maandelijks een lezing te kunnen organiseren. Om dit te kunnen realiseren wordt hier 

voldoende ruimte voor opgenomen in de jaarplanning. Hierbij hopen we een mooie variatie 

te kunnen bereiken tussen actualiteiten- en grote namenlezingen. Belangrijk is dat de 

lezing- en debatcommissie goed samenwerkt met de lustrumcommissie en commissies van 

andere verenigingen. Zo hopen we een mooie samenwerking te creëren en grote sprekers 

voor ismusactiviteiten binnen te halen.   

Lustrumcommissie 

Dit jaar zit onze vereniging in het IIIe lustrum en daarom hebben we dit jaar ook 

een lustrumcommissie. Deze commissie zal in het teken van het thema ismus kiest  

meerdere activiteiten organiseren, waaronder de lustrumweek in maart. Onze visie 

als bestuur is dat we deze commissie (net als andere commissies) zoveel mogelijk vrij 

moeten laten, maar we moeten wel uitkijken dat de commissies niet in het vaarwater van 

andere commissies terechtkomen.  

Hiervoor zullen wij een goede communicatie onderhouden tussen het bestuur en 

de commissie. Dit kan bereikt worden door goed contact met de voorzitter van de 

lustrumcommissie en het feit dat een van de bestuursleden dit jaar ook in 

de lustrumcommissie zal plaatsnemen. Het contact tussen de commissie en het bestuur zal 

voornamelijk lopen tussen de voorzitter van het bestuur en de voorzitter van de 

commissie.  

Meerdaagse excursiecommissie 

De meerdaagse excursiecommissie verzorgt ieder jaar een interessante, kleine reis naar 

steden in Europa. Afgelopen jaar werd de excursiecommissie later ingedeeld in de 

eendaagse- en de meerdaagse excursiecommissie. Echter bleek dat er een grote voorkeur 

was voor de meerdaagse excursiecommissie waardoor de eendaagse excursiecommissie een 

beetje achter bleef. Vandaar dat er direct gekozen is voor een meerdaagse 

excursiecommissie en een formele activiteitencommissie. 

De meerdaagse excursie is een goedkoper alternatief (of aanvulling) voor de grote reis. 

Hierdoor kunnen ismi die het te druk hebben of de reis te duur vinden alsnog meereizen 

naar het buitenland.    

PiP-commissie 

Dit jaar hebben wij de eer om samen met het Platform voor Politicologen het PiP-

congres te organiseren in Nijmegen. Om deze dag onvergetelijk en succesvol te maken 

zullen twee ismi regelmatig afreizen naar Utrecht. De voorzitter zal de eerste keer met ze 

meereizen en de ondersteuning leveren waar dit nodig is. Ook voor deze interessante dag 

zullen we met de vakgroep overleggen over het rooster. Hierdoor hopen we zoveel 

mogelijk ismi naar het PiP-congres te krijgen.   
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Reiscommissie 

Dit jaar zal er opnieuw een grote reis plaatsvinden die wordt georganiseerd door de 

reiscommissie. Deze reis bestaat uit een mooie variatie aan informele- en formele 

activiteiten waarbij ismi de nodige ontspanning kunnen genieten terwijl ze tegelijkertijd 

zichzelf intellectueel ontwikkelen. Afgelopen jaar heeft het vorige bestuur het initiatief 

geopperd om de reiscommissie al voor de vakantie te laten beginnen. Vandaar dat de 

reiscommissie al bestaat uit vier ouderejaars en na de zomervakantie is aangevuld met 

twee nieuwe leden. Door dit experiment hopen we meer tijd te creëren om eerder en 

goedkopere vliegtickets te boeken. Belangrijk is dat de penningmeester nauw betrokken is 

bij het proces en er in de commissie een penningmeester aangewezen wordt. Samen zullen 

zij ervoor zorgen dat de reis financieel haalbaar is en zo toegankelijk is voor veel leden. 

Daarnaast zullen we dit jaar al vroeg beginnen met het werven van docenten voor de reis 

om de benodigde subsidie binnen te halen.    

Sportcommissie 

Naast dat sporten je bloeddruk verlaagt, je gezonder maakt en het je helpt om overtollig 

gewicht te verliezen, verbetert sport ook je vermogen tot nadenken. Sportactiviteiten zijn 

afgelopen jaar bij de sport-, spel en filmcommissie niet helemaal goed uit de verf 

gekomen. Daarentegen zijn sportactiviteiten een mooie manier om andere ismi beter te 

leren kennen op een totaal andere manier. Wel degelijk is er gebleken dat er 

veel ismi sporten of houden van het competitieve element van sport. Daarom is er dit jaar 

voor gekozen om de sportcommissie los te koppelen van de informele 

activiteitencommissie zodat ieder zijn eigen bevoegdheid heeft. Het is aan de commissie 

om een eigen invulling te geven aan de tal van sportactiviteiten waaruit gekozen kan 

worden of een eigen toernooi/training te geven.  

Unit-P 

Promotie is onmisbaar voor het organiseren van activiteiten. De Unit-P zal dit jaar weer 

mooie en originele posters verzorgen. Daarnaast willen wij samen met de Unit-P de 

mogelijkheid bekijken om filmpjes te verzorgen van verschillende activiteiten. Dit kan 

opnieuw worden ingezet als promotiemiddel om de ledenopkomst bij activiteiten te 

vergroten.   
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Samenwerkingsverbanden 
 

Aangezien ismus onderdeel uitmaakt van verschillende samenwerkingsverbanden, is het 

van groot belang dat deze externe contacten goed onderhouden worden. ismus maakt deel 

uit van de NKWP, de VVA, het SOFv, het IAPSS, de SVM, het PvP en de alumnikring.  

NKWP  

De NKWP is de Nederlandse Kring voor de Wetenschap Politicologie, de beroepsvereniging 

van Politicologie. De NKWP geeft het blad Acta Politica uit en zijn de organisatoren van het 

Politicologenetmaal, het geeft wetenschappers de gelegenheid hun onderzoek te 

presenteren, kennis te maken met het onderzoek van collega’s, kennis te nemen van nieuw 

onderzoek en de basis te leggen voor een eigen toekomstige publicaties of projecten. Dit 

jaar is de NKWP afgevaardigde een ismus-lid, hierdoor zal het contact tussen ismus en de 

NKWP makkelijker verlopen. De samenwerking met de NKWP zal voornamelijk via het PvP 

lopen, de voorzitter heeft al contact gehad met de NKWP.  

VVA  

De Vrienden van Aquino is een samenwerkingsverband tussen de verenigingen Mundus, 

BOW, de ESV, Synergy, Mycelium, Umoja, de GWS, JFV en ismus. Dit 

samenwerkingsverband bestaat om de besturen van nabije studieverenigingen beter te 

leren kennen (in de vorm van bijvoorbeeld een borrel) en eventueel samen activiteiten te 

organiseren.   

SOFv  

ismus is ook lid van het SamenwerkingsOverleg Faculteitsverenigingen. Het SOFv is de 

koepel waarin de studievereningen in Nijmegen zijn verenigd. Het SOFv behartigt de 

belangen van studieverenigingen in de Universitaire Studenten Raad, door middel van een 

eigen zetel. Er is altijd al goed contact geweest tussen ismus en het SOFv, ook dit jaar zijn 

de contacten tussen ismus en het SOFv erg goed. Vijfwekelijks wordt er een ALV gehouden 

door het SOFv waar onderwerpen worden besproken die belangrijk zijn voor 

studieverenigingen, hier zal ook een afgevaardigde vanuit het bestuur bij zitten.  

IAPSS  

IAPSS is de International Association for Political Science Students. Dit is een internationale 

vereniging voor studenten politicologie. ismus is als studievereniging lid, het is echter ook 

mogelijk om een individueel lidmaatschap af te sluiten. Het secretariaat van het IAPSS 

zetelt in Nijmegen, waardoor banden met het bestuur van IAPSS warm zijn. Er zijn al 

diverse gesprekken geweest met het bestuur van IAPSS om mogelijkheden voor ismus te 

bespreken. Ook is er op nationaal niveau overlegt met Machiavelli en SPiL, om gezamenlijk 

een nationale activiteit te organiseren in samenwerking met IAPSS. IAPSS biedt de 

mogelijkheid voor leden om te schrijven voor het blad dat zij uitgeeft, Politikon. Ook 

organiseert het IAPSS jaarlijks congressen waar leden van ismus welkom zijn, en wordt 

ismus op de hoogte gehouden van stages en eventuele andere (werk)mogelijkheden. We 

hopen dat IAPSS meer bekendheid onder de leden krijgt, met name door het organiseren 

van activiteiten in samenwerking met het IAPSS.   
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SVM  

De Samenwerkende Verenigingen der Managementwetenschappen is een verband tussen 

alle studieverenigingen van de managementfaculteit. De commissaris externe betrekkingen 

zal traditiegetrouw plaatsnemen in het bestuur van de SVM. Dit jaar zal de functie die 

toebedeeld is aan ismus penningmeester zijn. De SVM organiseert onder andere M-feesten 

en sportdagen.  

PvP  

Het Platform voor Politicologen is ook dit jaar verantwoordelijk voor het PiP-congres. Het 

PvP bestaat uit vertegenwoordigers vanuit studieverenigingen EOS, Machiavelli, SPiL en 

ismus. Samen vormen zij het bestuur van het PvP, en sturen de PiP-commissie aan. Vanuit 

het bestuur neemt de voorzitter plaats in het bestuur van het PvP, met dit jaar als functie 

penningmeester omdat het secretariaat in Nijmegen is. ismus heeft een aantal jaar 

geleden het initiatief genomen om deze nationale samenwerking te herstructureren en als 

officieel orgaan in te stellen. Het PiP-congres zal dit jaar plaatsvinden in Nijmegen, 

waardoor de voorzitter en de PiP-commissieleden het dit jaar extra druk zullen krijgen met 

het organiseren van het congres. Omdat er vanuit drie verenigingen wordt gesproken, is 

het mogelijk om grotere sprekers aan te schrijven. Buiten het PiP-congres om zal het PvP 

dit jaar zich ook inzetten om een extra activiteit te plannen dit jaar. Er liggen al plannen 

om dit te realiseren. Doordat het PiP-congres dit jaar in Nijmegen is, hopen we de 

bekendheid van het congres te vergroten.   

Alumnikring  

De Alumnikring Politicologie, voorheen wasmus, is een organisatie die activiteiten 

organiseert voor alumni van onze vereniging. Het alumnibestuur bestaat uit 5 alumni en 

één studentlid, dit is de voorzitter. Er is vorig jaar al hard gewerkt aan het verbeteren van 

de alumnikring en het vergroten van het bereik. Zo worden er tegenwoordig bij de 

uitreiking van masterdiploma’s door een vertegenwoordiger van de alumnikring een flyer 

worden uitgedeeld met daarop de informatie om aan te sluiten bij de alumnigroep. Er is al 

intensief contact geweest met de alumnikring en de samenwerking verloopt goed. Het 

streven is om dit jaar meer te doen voor alumni en een grotere groep aan te spreken, dit 

gaat in goed overleg met de faculteit. Als voorbeeld is er 1 oktober na de universitaire 

alumni-dag aansluitend een BBQ en pubquiz georganiseerd voor uitsluitend alumni 

politicologie. 
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Nawoord 
 

Ten eerste willen wij onze dank uitspreken voor het lezen van ons beleidsplan. Wij hopen 

dat wij u zo een duidelijk beeld hebben geschetst over onze plannen voor het aankomende 

jaar. Verder hopen wij dat we met deze plannen een bijdrage kunnen leveren aan het 

succes van ismus en de groei van de vereniging kunnen voortzetten. Wij zijn natuurlijk 

bereid om op de algemene leden vergadering dit plan verder toe te lichten en eventuele 

vragen te beantwoorden. 

Wij hopen iedereen aankomend jaar te mogen ontvangen op de ismuskamer en de vele 

ismusactiviteiten! 

 

Het XVIe bestuur der studievereniging ismus, 

 

Ruud Walvius   Voorzitter 

Tomas Jochoms Secretaris 

Ruben Meijerink Penningmeester 

Nanne van Mil  Commissaris interne betrekkingen 

Luuk Scholman Commissaris externe betrekkingen 


